

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 27-03-2022 11:13:46 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 27-03-2022 AM 11:13:46
DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 27-03-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 27-03-2022
The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor	الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي
With reference to Article (8) of the disclosure instructions (the issuing company shall inform the Authority without delay by any means to achieve the required speed and issue a public statement immediately upon the availability of any material information, especially those that occur on the differences equal to or more than 20% between the preliminary business results and the annual financial statements And its reasons are supported by the external auditor, we would like to inform you of the following: 1- A decrease in the balance of the deferred tax assets account in the amount of (29,848) dinars. 2- Increasing the loss for the year (2021) to reach (424,675) dinars instead of (394,827) dinars, as a result of the reversal of the savings in income tax, which amounted to (29,848) dinars.	بالإشارة إلى المادة (8) من تعليمات الإفصاح (على الشركة المصدرة إعلام الهيئة دون إبطاء بأي وسيلة تحقق السرعة المطلوبة وإصدار بيان علني فوراء عند توفر أي معلومة جوهرية وخاصة التي تطرأ على الفروقات التي تساوي أو تزيد عن 20 % بين نتائج الأعمال الأولية والبيانات المالية السنوية وأسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي، فإننا نود إعلامكم بما يلي: 1- إنخفاض في رصيد حساب الموجودات اللضريبية المؤجلة بقيمة (29,848) دينار 2- زيادة الخسارة لعام (2021) ليصبح مقدارها (424,675) دينار بدلاء من الوفر في ضريبة الدخل والبالغ قيمته (29,848) دينار.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمد غانم	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمد غانم